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	Írásbeli választ igénylő kérdés
Kövér László ,
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Pintér Sándor belügyminiszterhez

„Miért ilyen alacsony még mindig az országos szúnyoggyérítési programon belül a
biológiai védekezés aránya, és a kémiai védekezésre miért kerül sor – többek közöt t

kiemelt üdül őterületeinken - a nap olyan id őszakában, amikor a legtöbb ember a
szabadban tartózkodik?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az LMP többször szóvá tette, és törvénymódosítást is nyújtott be annak érdekében, hogy a z
országos szúnyoggyérítési program tervezése és végrehajtása a legkorszerűbb egészségügyi é s
ökológiai szempontok mentén történjen .

Tapasztalatunk e téren, hogy a BM Országos Katasztrófavédelmi F ő igazgatósága honlapján a
lakosság számára korrekt tájékoztatást adnak közre a program területi és id őbeni (heti )
ütemezéséről és az általánosan felmerül ő kérdésekre is igyekeznek online választ adni ,
ugyanakkor még mindig több fontos kérdés vár válaszra :

1 . A védekezés tekintetében az utóbbi években jelentős módszertani változásokra kerül t
sor világszerte . A jelentős ökológiai és egészségügyi hatásokkal járó kémiai
védekezést egyre inkább a megel őzés és szükség szerint a biológiai védekezés váltj a
fel . Mi indokolja, hogy hazánkban még mindig csak kis mértékben alkalmazzák a
biológiai védekezési eljárásokat?

országgyűlési képvisel ő



2. A kémiai (különösen a légi) védekezésre miért kerül, kerülhet sor még kiemel t
üdülőkörzeteinkben is az üdül ők köztéri aktivitása szempontjából kiemelt jelent őségű
késő délutáni, kora esti órákban, amikor a hőség enyhültével mindenki a szabadban
tartózkodik? (Konkrét példa: Fonyód belvárosában 18 :30-kor az ott lévőket ,
szabadtéren a vendéglátóipari egységekben étkezőket terítette be a légi permet . )
Milyen indokok támasztják alá ezt a gyakorlatot, illetve milyen esetleges m űszak i
fejlesztésekkel lehetne biztosítani, hogy a védekezés ne érintsen tömegesen üdül ő
embereket, gyermekeket ?

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, tárgyszerű és részletes tájékoztatását az említett kérdésekr ő l .

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2017 . augusztus 16 .

Tisztelettel,

Schmück Erzsébet
LMP
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